

Quality, Health, Safety, Security and Environment Policy

OQ Exploration and Production SAOG (OQEP) is committed to upholding the highest QHSSE standards to ensure zero harm work environment through the protection of people, environment, assets, reputation and enhancing sustainability and operational excellence in developing energy resources safely and efficiently.

The company is dedicated to fulfilling its responsibilities toward communities and stakeholders. Accordingly, the company strives to:

- 1 Understand and meet the needs and expectations of the stakeholder and relevant interested parties, ensuring compliance with applicable legal, regulatory, other relevant requirements and international industry best practice.
- 2 Exceed customer satisfaction by improving energy resource quality and proactively addressing concerns through the adoption of a process-based approach and risk-based thinking in company activities.
- 3 Provide a safe and healthy work environment and striving to eliminate occupational incidents and health risks, identifying, assessing and mitigating risks As Low As Reasonable Practicable (ALARP) by implementing appropriate control. This includes strict commitment to Life Saving Rules (LSRs).
- 4 Comply with the Road Safety Requirements and defensive driving practices to mitigate the exposure and eliminate the Motor Vehicle Incident (MVI).
- 5 Protect the environment by preventing pollution, reducing greenhouse gases emissions, conserving natural resources, and integrating sustainable practices into operational processes to minimize carbon footprint.
- 6 Engage, listen, and actively collaborate with employees, partners and the communities to promote active participation and meaningful dialogue on QHSSE matters.
- 7 Establish a comprehensive hazard and incident reporting system to ensure timely intervention, corrective action, and proactive response while empowering all personnel to stop work in unsafe conditions.
- 8 Strengthening corporate security management system through comprehensive measures to protect people, assets, and information, while fully complying with local laws, regulations, and applicable international best practices.
- 9 Ensure the preparedness of prevention and emergency response plans to minimize business disruptions, while implementing effective recovery solutions to maintain business continuity.
- 10 Foster continual improvement through competency development, training, guidance, and performance monitoring.
- 11 Fostering a culture of responsibility and accountability in the implementation of the QHSSE Management System.

OQEP reaffirms its commitment to leading, developing, and continuously improving its QHSSE Management System. The company ensures the provision of necessary resources and strong leadership to effectively implement this policy.



Ashraf Al Mamari
OQEP Board of Directors - Chairman

Date: 15-06-2025

سياسة الجودة والصحة والسلامة والأمن والبيئة

تلتزم شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج بتطبيق أعلى معايير الجودة والصحة والسلامة والأمن والبيئة لضمان بيئة عمل خالية من الحوادث، من خلال حماية الأفراد، والبيئة، والأصول، والسمعة، وتعزيز الاستدامة والتميز التشغيلي في تطوير مصادر الطاقة بكفاءة وأمان.

وتؤكد الشركة التزامها الكامل بمسؤوليتها تجاه المجتمع وأصحاب المصلحة. وانطلاقاً من ذلك، تسعى الشركة إلى:

- 1 فهم وتلبية احتياجات وتوقعات الأطراف المعنية ذات الصلة، وضمان الامتثال للمتطلبات القانونية والتنظيمية وغيرها من المتطلبات ذات الصلة، بما في ذلك أفضل الممارسات العالمية والصناعية.
- 2 الارتقاء برضا العملاء من خلال تحسين جودة موارد الطاقة بشكل استباقي من خلال تبني نهج عمليتي مبني على التفكير في المخاطر بأنشطة الشركة.
- 3 توفير بيئة عمل آمنة وصحية، مع السعي إلى الحد من الحوادث المهنية والمخاطر الصحية، من خلال تحديد المخاطر وتقييمها والعمل على الحد منها أو تقليلها إلى أدنى مستوى ممكن عبر تطبيق التدابير الاحترازية المناسبة. ويشمل ذلك الالتزام الصارم بالقواعد الـ المنقذة للحياة.
- 4 الالتزام التام بمتطلبات السلامة على الطريق وممارسات القيادة الوقائية الآمنة بهدف تقليل المخاطر والحد من الحوادث المرورية.
- 5 حماية البيئة من خلال منع التلوث، وتقليل من الغازات الدفيئة، والحفاظ على الموارد الطبيعية، ودمج الممارسات المستدامة في عملياتنا التشغيلية بهدف تقليل البصمة الكربونية.
- 6 التفاعل والاستماع والتعاون الفعّال مع العاملين والشركاء والمجتمع المحلي لتعزيز المشاركة الفاعلة والحوار الهادف حول مسائل الجودة والصحة والسلامة والأمن والبيئة.
- 7 إنشاء نظام متكامل للإبلاغ عن المخاطر والحوادث، لتمكين التدخل الفوري، والتصحيح، وتعزيز الاستجابة السريعة مع تمكين الجميع من إيقاف العمل في الظروف غير الآمنة.
- 8 تعزيز نظام إدارة الأمن المؤسسي من خلال تطبيق تدابير شاملة لحماية الأفراد والأصول والمعلومات، مع الامتثال الكامل للقوانين واللوائح المحلية وأفضل الممارسات الدولية ذات الصلة.
- 9 ضمان جاهزية خطط الوقاية وإدارة الطوارئ للتقليل من تأثير الأعمال، مع توفير طول التعافي الفعّال لضمان استمرارية الأعمال.
- 10 تعزيز التحسين المستمر من خلال تطوير الكفاءات والتدريب والتوجيه ومراقبة الأداء.
- 11 تعزيز ثقافة المسؤولية والمساءلة لتطبيق نظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والأمن والبيئة.

تؤكد شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج التزامها بقيادة وتطوير وتحسين نظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والأمن والبيئة بشكل مستمر، مع ضمان توفير الموارد اللازمة والقيادة الفعالة لضمان التنفيذ الناجح لهذه السياسة بفعالية.

أشرف المعمرى
رئيس مجلس الإدارة - أوكيو للاستكشاف والإنتاج